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Vragen m.b.t. Aanbieding Kadernota en Nota van Antwoord Recreatieschap Stichtse Groenlanden 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 In voetnoot 1 van de kadernota wordt 

aangegeven dat geld dat ter beschikking is 
gesteld om recreatieve voorzieningen in 
stand te houden en te verbeteren zijn 
gebruikt om hogere doorberekening van 
personeelslasten bij RMN op te vangen. 
Gaat het aandeel van overhead- / 
bedrijfsvoeringskosten in de nieuwe 
begroting weer omlaag? 
Of blijft het op het niveau van de hogere 
doorberekening uit 2022? 
 

Allereerst willen wij melden dat inmiddels 
de begroting 2024 van het Recreatieschap 
door ons is ontvangen. Wij zijn voornemens 
een zienswijze in te dienen. De Statenbrief 
die hierbij hoort wordt u in de volgende 
vergadering van de commissie BEM 
aangeboden. Daarin zal ingegaan worden 
op de positie van het schap. 
  
Het is zeker de bedoeling om de overhead 
en bedrijfsvoeringkosten te verminderen 
ten opzichte van de afgelopen jaren. Dat is 
een van de redenen voor de opheffing van 
RMN en het in zee gaan met 
Staatsbosbeheer als nieuwe uitvoerder voor 
het schap. Zoals u eerder is aangegeven 
zitten wij nu in de transitieperiode waar 
Staatsbosbeheer de nieuwe situatie als 
uitvoerder nog verder vorm moet geven. 
Pas vanaf 2025 zal de verandering meer 
zichtbaar moeten worden. 
  

 2 Ten aanzien van het plan ‘Vinkeveense 
Plassen 2019-2024’ wordt gemeld dat 
beoogde extra opbrengsten niet 
gerealiseerd zijn, zonder dit te specificeren 
of kwantificeren. Welke extra opbrengsten 
zijn niet gerealiseerd? 

De opmerkingen over de Vinkeveense 
Plassen geven ook ons zorgen. Omdat het 
bestemmingsplan Buitengebied van De 
Ronde Venen, waarin ook de plassen zijn 
opgenomen, langer heeft geduurd, was het 
niet mogelijk om vanuit de ruimtelijke 
mogelijkheden meer inkomsten te 
genereren. In het verleden zijn afspraken 
gemaakt dat de gemeente verantwoordelijk 
is om extra inkomsten, ter hoogte van € 
78.000, te generen of anders zelf de kosten 
moet dragen. 
Inmiddels blijkt dat ook de reguliere 
exploitatie voor de Vinkeveense Plassen een 
tekort kent. Daarover moet nog nader 
duidelijkheid over worden gegeven. Wij 
hopen deze duidelijkheid te kunnen geven 
in de aangekondigde Statenbrief over de 
zienswijze begroting 2024. 

 3 Wie had die bijdragen moeten leveren?  Zie antwoord 2. 
 4 Wat is het effect voor de provincie Utrecht? Zie antwoord 2. 

 


